
Verslag SIS Jaarvergadering 2023 

Ondanks de finale van het Eurovisiesongfestival op de TV hadden we een mooie opkomst op de 
jaarvergadering, met 55 man/vrouw was de zaal lekker gevuld. Daar hadden we ook wel op 
gerekend, daar we deze avond 11 Jubilarissen zouden huldigen en ook de prijsuitreiking van de 
Clubshow 2022 zou plaatsvinden. Op Kees Tegelaar na (ziekte) was het volledige bestuur aanwezig, 
ook ons nieuwe bestuurslid Jos van Dorp zat achter de bestuurstafel. We begonnen de avond met 
het officiële gedeelte. Na de pauze werden de Jubilarissen gehuldigd en de clubprijzen uitgereikt. 
Hierna verzorgde Ment van der Harst een fotopresentatie van het bezoek aan Spanje van de ‘’Kees 
Mensgroep” mooie foto’s van het Spaans Nationaal Kampioenschap voor Spaanse kroppers en de 
hokbezoeken bij Spaanse Fokkers. Als afsluiter de loterij, Rachel Schretzmeijer verkocht weer vele 
lootjes voor de door Dier Totaal Dekkershoek rijkelijk gevulde prijzentafel. De loterij bracht het ronde 
bedrag van € 400,- op, waar de penningmeester dik tevreden mee was. Wij vonden het weer een 
geslaagde avond, zeker omdat er veel leden van het ‘’eerste uur’’ aanwezig waren. De catering was 
weer in goede handen bij Loyd en zijn team. Onze volgende clubbijeenkomst is de SIS Zomeravond 
Meeting op zaterdag 19 augustus waar we weer veel leden hopen te mogen begroeten. Ondertussen 
zitten we niet stil, de keuringen voor het Allround Kampioenschap zijn volop aan de gang. 

Zie hieronder het verslag van de vergadering 

Opening. De voorzitter heet iedereen welkom en in het bijzonder de ereleden en leden van 
verdienste, alsmede de leden die van ver komen. Hij staat ook stil bij het overlijden van George Miller 
en oud lid Ernst Kors. Ernst was één van de eerste met Granadino’s op de til. George was al sinds 
2005 lid en hoewel woonachtig in Schotland kwam hij altijd naar de SIS show waar hij regelmatig ook 
een prijs uitzette. Met de gezondheid van ons lid Jan Reijnders gaat het steeds slechter, de 
Valencianen en zijn hokken zijn inmiddels verkocht en de volière gesloopt, Jan schenkt de helft van 
de opbrengst aan de club. 

Mededelingen. De voorzitter deelt mee dat we op 19 augustus weer een Zomeravond Meeting 
organiseren met eten en een rasbespreking van de Rafeño door ons lid en internationaal 
keurmeester Rachid Rubio, het definitieve programma ontvangt U medio juli. 
• De Jongdieren avond is op 28 oktober weer met ledenkeuring en keurmeesters voor de Eregalerij. 
• SIS clubdagen. In 2022 hebben we de clubshow weer op één dag gehouden en hoewel de clubdag 
incl. het diner een succes was is dit toch niet goed bevallen. Mede door het mooie aantal van ruim 
420 duiven en de vele bezoekers was het een hectische dag voor het bestuur, keurmeesters, 
schrijvers en vrijwilligers, dus gewoon te druk. De voorzitter stelt voor de clubshow weer over twee 
dagen te houden. Donderdagavond/vrijdagochtend inkooien, vrijdag besloten keurdag en opening. 
Zaterdag de showdag en aansluitend op de show wordt de keurmeesters, schrijvers, inzenders en 
vrijwilligers een diner aangeboden bij Parkoer, dus in de Spaanse traditie 
• Arthur Scholten en Daan de wijs nemen deel aan de verkorte NBS-keurmeester opleiding, zij doen 
27 mei examen voor de Gaditano. Voorzitter roept de aanwezigen op ook deel te nemen aan de 
volgende cursus.                                                                                                                                                                                                                                              
• De SIS gaat een vergelijkbare cursus opzetten voor leden die alleen als clubkeurmeester willen 
keuren, Jos van Dorp en Marcel Fehling gaan dit begeleiden. 
 
Kascontrole. Theo van Iterson en Arie de Jong (vervanger Ment v.d. Harst) hebben de kascontrole 
gedaan, Theo verklaart dat alles in orde is en er netjes en verzorgd uitziet. Schriftelijke verklaring ligt 
bij de penningmeester. Theo van Iterson is aftredend, Guus Spreksel meldt zich aan als nieuw 
commissie lid.  

 

 Klik onder of boven voor volgende pagina. 



Verslag van de penningmeester. De penningmeester zegt dat we in 2022 meer uitgaven hadden en 
het saldo nu wat gedaald is ten opzichte van het vorige boekjaar.                                                                                
• Het saldo bedraagt per juni € 10.040,69.                                                                                                                                             
• De digitale Duivenbonnen veiling was weer een succes en bracht € 1.157,50 op. 
• De Spaanse keurmeester/fokker Juan de Palma stelde één van zijn Moroncelo doffers beschikbaar 
die geveild moest worden op de SIS facebook pagina en schonk de opbrengst aan de club, de doffer 
werd gekocht door Jeffrey Schroer en bracht € 555,- op.                                                                                                                                                                                                                     
• Het Financieel verslag ligt ter inzage en kan bij de penningmeester worden opgevraagd.                          
• Bij de contributie inning zijn er een aantal trage betalers en de penningmeester roept hen op een  
machtiging voor de automatische incasso af te geven                                                                                                                                                                                                     
• De penningmeester zou het op prijs stellen dat leden die een machtiging voor de incasso hebben 
afgegeven in januari zorgen voor voldoende saldo op hun rekening. 
 
Bestuursfuncties. De voorzitter stelt Jos van Dorp officieel voor als commissaris clubshow en 
keurmeester zaken (opleiding en begeleiding). Tevens deelt de voorzitter mee dat er dit jaar geen 
aftredende bestuursleden zijn.   
 
Ras standaards. De voorzitter zegt dat de tekening van de Rafeño dit jaar niet meer gaat lukken. We 
kregen een tekening aangeboden die niet aan onze eisen voldeed maar door tijdgebrek niet meer 
voor de deadline van 5 mei (publicatie NBS standaard) aangepast kon worden, dit gaat nu in 2024 
gebeuren. Na bestudering van de Spaanse Canario standaard en overleg met de Spaanse 
keurmeesters betreffende de kropnaad hebben we de tekst van de Nederlandse Canariostandaard 
aangepast. Oude tekst was: bij voorkeur aan de voorzijde een korte kropnaad tot halverwege de 
krop, dat wordt: bij voorkeur een doorlopende kropnaad. Dirk de Zeeuw vraagt vanuit de zaal of we 
kunnen informeren of bij bonte Canario’s gebroken ogen zijn toegestaan.   
• We hopen in december de Veleño ook voor erkenning te kunnen aanbieden.  

Verslag ledenadministrateur. Arend Zoutenbier zegt dat we december 2022 257 leden 
hadden.                                                                                                                                                                               
• Aantal leden per dec.  2021  239                                                                                                                                                                                      
• Opzeggingen    2022    19 waarvan 2 wegens overlijden.                                                                                                                    
• Ingeschreven   2022    16                                                                                                                                   
• Ingeschreven jan.t/m mei 2023    13                                                                                                             
• Aantal leden per mei                2023  251 waarvan er 5 jeugdlid zijn.  

Ringenbureau. Van Kees v.d. Weel kregen we de volgende cijfers:                                                                                                                                                 
• Aantal uitgeleverde ringen 2020: 3.079                                                                                                               
• Aantal uitgeleverde ringen 2021: 2.533  
• Aantal uitgeleverde ringen 2022: 2.229 
• Arend stelt dat we ondanks de stijging van het leden aantal minder ringen hebben verkocht en 
roept de leden op hun ringen bij de ARS te bestellen. 
• Er zit een duidelijker uitlegbriefje bij de aan de leden geleverde ringen, dit i.v.m. het prijsverschil 
tussen NBS en de SIS.  
            
Verslag secretaris. Het verslag/notulen Jaarvergadering 2022 ligt ter inzage en staat op de site 
www.de-sis.eu in het menu clubverslagen en is de leden medio juli 2022 toegestuurd, er zijn geen 
op/aanmerkingen op het verslag binnen gekomen.                                                                                                                                                
• We hadden 6 bestuursvergaderingen.                                                                                                                  
• Organisatie Keuren op Locatie tijdens Allround Keuringen.                                                                                   
• Jaarvergadering NBS.                                                                                                                                               
• NBS Speciaalclubdag.                                                                                                                                              
• Vergaderen Toekomstbestendig showen.        Klik onder of boven voor volgende pagina. 



 

Allround Kampioenschap 2022.                                                                                                                                
• Verslag uitslag komt in de juni editie van het SIS bulletin.                                                                                     
• Allround solo 10 deelnemers met 19 deelnemende duiven. 
• Winnaar solocompetitie plata Gorguero doffer van Simon Visser. 
• Groepsvliegen 12 deelnemers met 181 deelnemende duiven. 
• Winnaar groepscompetitie Moroncelogroep Bas van Meeteren. 
Allround Kampioenschap 2023. 
• Totaal 34 inschrijvers, er kan nog worden ingeschreven t/m eind oktober. 
                     
SIS-bulletin/communicatie. Juni-editie SIS-bulletin Den Haag e.o. door bestuur en enkele leden 
uitgedeeld (137 stuks) rest per post verstuurd, besparing ruim € 530,-  De decembereditie per abuis 
door de drukker geheel per post verstuurd. We hebben een creditnota van de drukker ontvangen.  
                                                                                                                                                                      
• De juni editie gaan we ook weer gedeeltelijk zelf bezorgen. 
• We kunnen ook weer nieuwe zakelijke- en fokkers advertenties plaatsen, voor inlichtingen: 
basmullekes@gmail.com. 
• P. van Mullem Diervoeders heeft wegens opheffing winkel geen advertentie meer, wij danken de 
familie van Mullem voor de jarenlange sponsoring van onze club. 
• Andre de Jager heeft een fokkersadvertentie voor de Rafeño genomen.                                                                                                                                                                         
• De SIS redactie ziet ook graag artikelen van leden, U kunt ze mailen naar: sisredactie@gmail.com  
                                                                                          
SIS-Nieuwsbrief. Er verschijnt nu vier keer per jaar een Nieuwsbrief op de site en wordt ook per mail 
naar de leden verzonden. Leden zonder mail ontvangen het per post.                                                         
• Verschijningsdata 2022: 1ee week februari - 1e week mei - 1e week augustus - 1e week november. 

SIS-site. Nieuwe rasstandaards zijn op de site geplaatst en vaste rubrieken worden vernieuwd, dit 
wordt door Ronald Busscher verzorgd. 
• Bestuurs pagina wordt nu aangepast.  
• We zoeken iemand die filmpjes en fotoalbums kan maken en op de site plaatsen. 
 
SIS-Facebookpagina. De SIS pagina wordt druk bezocht, we hebben nu 828 leden waaronder ook een 
aantal fokkers uit Spanje.                                                                                                                                        
• Het zijn wel vaak dezelfde leden die iets posten, we hopen dat meer leden dit ook gaan doen. De 
beheerdercommissie, die bestaat uit Arie de Jong, Marco v.d Burg en Bas Mullekes houden de pagina 
goed bij en we zijn strenger geworden, daar was/is niet iedereen blij mee maar wordt/is het wel een 
stuk vriendelijker op onze pagina.                                                                                                                                                                        
• De gedragsregels staan nu vast bovenaan in het hoofdmenu, lees ze voor je iets post. 

Evenementen. Arend geeft uitleg over de activiteiten,                                                                                                                             
Deelgenomen seizoen 2022:                                                                                                                                                     
• Allround Kampioenschappen incl. keuring met predicaat t/m oktober.                                                              
• Proffsport Voorjaarsbeurs    5/6 maart. 
• SIS Jaarlingenavond     02 april. 
• Animal Event      6/8 mei. 
• NBS ALV      11 juni 
•  SIS ALV      11 juni. 
• SIS Zomeravond Meeting                   20 augustus.  
• NBS Speciaalclubdag     06 oktober                                                                                                                                              
• SIS jongdierenavond     29 oktober. 
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• EZHSV show      18/20 oktober.                                                                     
• SIS clubdag      10 december.                                                                       
• Gelderland/NBS Bondsshow    17/19 december. 
• Dierenparade – Noordshow    19/21 januari. 
  
Agenda 2023.                                                                                                                                                                 
• Allround Kampioenschap incl. keuring met predicaat t/m oktober.                                                             
• Proffsport Voorjaarsbeurs Houten   4/5 maart     Houten.                                                                      
•  Animal Event                   niet uitgenodigd  Beekse Bergen.                                        
• SIS Zomeravond Meeting    19 augustus    KDC.                                                                                 
• Dag v.d. Sierduif NBS 100 jaar    02 september       Barneveld.  
• Jeugdshow Laren (promotie)    16 september       Laren. 
• SIS jongdierenavond     28 oktober             KDC.                                                                        
• EZHSV-show              17/19 november   KDC. 
• Keistadshow 50 jaar            23/25 november   Amersfoort.                                                                                
• SIS clubdagen              08/09 december    KDC.                                                                         
• Gelderland/NBS Bondshow            14/16 december    Nijmegen met stand.                                                      
• Dierenparade Noord show                18/20-januari 024  Hardenberg met stand.  
 
Toekomst Bestendig Showen. Paul Gieskens stelt dat er in showduivenland al jaren een neerwaartse 
trend gaande is. Onze Erevoorzitter Huub Vermeulen heeft dit jaren geleden al aangekaart. De NBS 
ziet dit nu ook in en heeft de commissie ‘’Toekomst Bestendig Showen’’ in het leven geroepen die 
het rapport ‘’Niets doen is geen optie’’ heeft opgesteld. www.sierduif.nl/toekomstbestendig-
showen-rapport.  In een overleg met de NBS is ons en de Ringslagerclub gevraagd of wij een plan 
willen maken om van de NBS Bondshow weer een levend evenement te maken. Die uitdaging 
hebben wij aangenomen en hebben enkele bijeenkomsten met duivenclubs georganiseerd. De 
meeste respons kwam uit de vliegduivenclubs, van de speciaalclubs uit de sierduivenhoek was er 
weinig of geen interesse. Ook bij de speciaalclubs waar NBS-bestuursleden lid van zijn was er geen 
animo. Onze inspanningen resulteerde in een Gelderland/NBS bondsshow waar wel enig spektakel te 
beleven viel maar dat kwam alleen van de vliegduivenclubs. Voor het voor een breed publiek 
aantrekkelijk maken van de kleindierenhobby kunnen we als voorbeeld de Dierenparade-Noordshow 
nemen. Zij hebben een zeer gevarieerd aanbod en weten veel jeugdig publiek te trekken, een 
prachtige show. Paul stelt verder dat de NBS niet veel doet om de regels die op ons afkomen 
werkbaarder te maken. Als voorbeeld zegt hij dat hij vergunningen voor Ringslagerevenementen in 
het buitenland via de Vliegduivenbonden verkrijgt, via de NBS gaat dit niet lukken. Vanuit de zaal 
reageert ons erelid Huub Vermeulen met de stelling dat de NBS niet wil 
veranderen en hij vraagt zich af of wij de NBS wel nodig hebben 

Pauze. Lotenverkoop Rachel Schretzmeijer 

Jubilarissen. We hebben dit jaar zeven leden die al 30 jaar lid zijn en vier die dat al 25 zijn. Van de 
voorzitter ontvangen zij de bijbehorende oorkonde en wordt hen de jubileumspeld opgespeld, de 
niet aanwezige jubilarissen zullen de oorkonden en Jubileumspeldjes per post ontvangen.   
• 30 jaar lid zijn: Huub Vermeulen - Chiel Spaans - Jos van Dorp - Jack van Duin – Harry Nieuwstraten 
– Ben van Ockenburg – Herman Warmenhoven. 
• 25 jaar lid zijn: Joop Kouijzer – Guus Spreksel – Ad v.d. Tang – Albert Koreneef. 
• Een uitgebreid verslag van de huldiging van de jubilarissen vindt U op de SIS site.     
                                                                                                                                                                                                  
Prijsuitreiking. Clubshow 2022 – EZHSV – Gelderland/NBS bondsshow – Dierenparade-Noordshow 
•Een uitgebreide foto impressie vindt U op de SIS site. 
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Fotopresentatie La Carlota. Ment v.d. Harst vertoont een fotoserie van het bezoek aan de Spaanse 
Bondsshow en enkele fokkers in La Carlota in Spanje.   
 
Loterij. We hadden weer een mooi gevulde prijzentafel die deze maal gevuld is door Dier Totaal 
Dekkershoek en de loterij bracht € 400,-- op.  

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering en hierna kon men nog gezellig een drankje drinken en 
met vereende krachten werd de zaal weer opgeruimd.  

Bas Mullekes.  

                                                                                                                  
 

 

                                                                                    
                                                                                                                                        

 
 

 

 

 

                                                                                                                                                                                  

                                                

                                                                                                                                                                                                                                                                                            


